

# Dagsorden / Referat

|           |                             |
|-----------|-----------------------------|
| Mødeforum | AFD.20 - Tytte/Blåbærhusene |
| Dato/tid  | 17. januar 2022             |
| Sted      | Kontoret                    |
| Mødeleder | Silas                       |
| Deltagere | Inge, Maja, Silas, Henrik   |
| Afbud     | Louise, Helle               |
| Referent  | Henrik                      |
|           |                             |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 1</b>   | <b>Husorden/Husdyrskontrakt</b>  |
| Ansvarlig        | Alle   |
| Sagsfremstilling | Punktet er udsat fra d.8/11<br>Vi skal påbegynde arbejdet. Hvem tager hvilke opgaver.<br>Vi nærlæser alle punktet husdyr og husdyrskontrakter i husordenen til næste møde d.17/1-22. Vi finder de punkter vi vil arbejde videre med og fordeler mellem os. |
| Referat          | Punktet bliver igen flyttet, denne gang pga. teams møde med Dennis fra Team Teknik og Drift. Der kommer ny dato senere.  |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 2</b>   | <b>Flytte et møde</b>  |
| Ansvarlig        | Henrik   |
| Sagsfremstilling | Jeg ønsker at flytte vores møde d.13/6, da jeg har andet møde denne dato |
| Referat          | Mødet bliver flyttet til d.20/6-22                                       |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 3</b>   | <b>Møde med Team Teknik og Drift</b>   |
| Ansvarlig        | Henrik   |
| Sagsfremstilling | Jeg er blevet kontaktet, om vi kan finde et tidspunkt, hvor vi kan mødes med Team Teknik og drift ang. den kommende renovering.            |
| Referat          | Dennis fortalte om, hvilke punkter vi skal drøfte på vores kommende møde. Mødet blev aftalt til mandag d.31/1-22 kl.10.00 her på kontoret. |

|                  |   |
|------------------|---|
| <b>Punkt 4</b>   | <b>Skovhus</b>  |
| Ansvarlig        | Henrik  |
| Sagsfremstilling | Udlejning af skovhuset  |
| Referat          | Vi drøftede fordele og ulemper ved udlejning af skovhuset, til intern og ekstern i afdelingen/byggeforeningen. Vi vil afholde møde med Team Teknik og Drift omkring ovenstående, samt at bestyrelsen evt. overtager udlejning af skovhuset. |

|                  |                          |
|------------------|--------------------------|
| <b>Punkt 5</b>   | <b>Referat</b>           |
| Ansvarlig        | Henrik                   |
| Sagsfremstilling | Gennemlæsning af referat |
| Referat          | Referatet er godkendt    |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Punkt 6</b>   |  |
| Ansvarlig        |  |
| Sagsfremstilling |  |
| Referat          |  |

|                |  |
|----------------|--|
| <b>Punkt 7</b> |  |
| Ansvarlig      |  |

|                  |  |
|------------------|--|
| Sagsfremstilling |  |
| Referat          |  |

|                  |  |
|------------------|--|
| <b>Eventuelt</b> |  |
| Ansvarlig        |  |
| Sagsfremstilling |  |
| Referat          |  |